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Protokół 
z X  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 26 października 2011r. w godz.  od 9.00 do 12.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 

 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą  
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Nikt nie zgłosił  uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie. 

7. Ocena działalności placówek kultury w I półroczu 2011 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Gdańsku, 

b) wyrażenia zgody na dzierżawę gruntów i budynków w Lubieszynie     

stanowiących  własność gminy Liniewo, 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

d) zmian w budżecie gminy. 

9. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie sesji. 
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Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak.  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Stanisław Burek – ciągnie się sprawa drogi Lubieszyn – Lubieszynek, wnioskowałem żeby 

przy wyjeździe z ośrodka postawić znak STOP, aby poprawić bezpieczeństwo mieszkańców 

wyjeżdżających za postawienie bardzo dziękuję, rozważamy postawienie znaku na drodze 

z Lubieszyna do Lubieszynka ograniczającego do 30km/h. dzieci jeżdżą tam na rowerach i 

zasadne jest postawienie takiego znaku, 

- trzeba zadbać o plac zabaw przy ośrodku, postawić tam furtkę, która zginęła, aby psy 

tam nie biegały, trzeba zadbać o usunięcie topoli, które tam rosną. Po pierwsze są one 

szkodliwe dla zdrowia, po drugie są tam ogromne wyschnięte konary i gałęzie, które 

zagrażają bezpieczeństwu ludzi i samochodów. Trzeba wnioskować o usunięcie tych drzew 

dopóki na sąsiednich działkach nie stają żadne domy i bezpiecznie można drzewa 

spuszczać, 

- trochę jest nam strażakom przykro  że za naszymi plecami jest sprzedawana stara 

remiza strażacka, może budynek nie ma wartości materialnej, ale na pewno ma wartość 

historyczną. Trzeba zapytać o zdanie strażaków, którzy korzystają z tego budynku, a nie 

robić za plecami. Prezes OSP z Lubieszyna nic o tym nie wiedział, a prezes i zarząd maja 

pomysły jak ten budynek zagospodarować. 

 

Jerzy Czapiewski – ciągle wspominamy o lampie w Dece i Głodowie, a nic się nie dzieje, p. 

Komolubi obiecał, że zrobi to w ciągu tygodnia i nie poczuwa się do tego żeby to zrobić, 

 - trzeba zatrudnić bezrobotnych do odśnieżania w zimie, bo nie ma komu tego robić, a 

naprawdę taka osoba by się przydała. Rozmawiałem z Urzędem Pracy i powiedzieli, ze 

pieniądze są i nie ma problemu tylko trzeba złożyć wniosek. 

 

Jerzy Balachowski – trzeba puścić jakiś autobus do Wysina o godz.. 12.30, bo mieszkańcy 

nie maja jak wrócić od lekarza. Dziękujemy za przywrócenie kursu o godz. 8.30, 

- dziękuję również za wycięcie drzewa w Wysinie, 

- zwróciła się do mnie p. Alicja Sobisz sołtys z Starego Wieca w sprawie zabawek na placu 

zabaw, trzeba im pomóc w tej inicjatywie, bo zabawki nie mają atestu i można by było 

ubezpieczyć plac zabaw. 

 

Zdzisław Bela – nie wiadomo co się z nim teraz dzieje, 

- most z Iłownicy do Wysina jest zepsuty jest most, od strony Wysina można przez ten most 

przejechać, ale już od drugiej strony zrobił się próg, o który haczą wszystkie samochody. 

Przydałoby się nawieźć tam przyczepę gruzu. 
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Grzegorz Michnowski – już kiedyś wnioskowałem o kupno samochodu dla GOPS, GOPS  

prosi Urząd o samochód, a na pewno przydałby  się do ich dyspozycji, bo nie maja jak 

dojechać na interwencje, 

- zwracałem uwagę na zapalanie się lamp, gdy robi się ciemno i w Garczynie lampy 

zapalają się dopiero, gdy jest naprawdę ciemno natomiast w innych miejscowościach 

zapalają się o wiele wcześniej. 

 

Marcin Łankowski – ponawiam pytanie w sprawie przeniesienia lampy od stacji paliw do 

Arbetu, 

-  z firmy sąsiadującej z Urzędem Gminy produkująca sklejki unoszą się uciążliwe zapachy. 

Czy są możliwe procedury pozwalające na skontrolowanie tego czy mogą palić odpady 

poprodukcyjne? 

 

Stanisław Burek – mamy z roku na rok ten sam dylemat parkingu przy kościele, gdy nie 

ma śniegu samochody zaparkowane są na poboczach, ale w zimie pobocza są zasypane 

samochody stoją na szosie, bo nie ma ich gdzie ustawić. 

 

Jerzy Czapiewski – potrzeba jest, aby o godz. 12.30 też wjeżdżał autobus do Głodowa. 

 

Ad. 6 
Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Ad. 7 
Ocena działalności placówek kultury w I półroczu 2011 roku. 
 

Przewodniczący Komisji Oświaty – przełóżmy ten punkt na następna sesję, ponieważ 

sprawozdanie z biblioteki jest za I półrocze a z GOKSiR za drugie półrocze, na następna 

sesję niech będą oba sprawozdania z drugiego półrocza. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a)wyboru ławnika do Sądu Okręgowego w Gdańsku 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał  protokół komisji opiniującej zgłoszonego 
kandydata  na ławnika z dnia 22 października 2011r. 
 
Przewodniczący zgłosił radnych do komisji skrutacyjnej: Łucja Rudnicka, Bogdan 
Karczyński i Sławomir Zabrocki. 
 
Skład Komisji Skrutacyjnej został wybrany 12 głosami „za” przy 3 
„wstrzymujących”. 
 
Skład komisji skrutacyjnej: 
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Łucja Rudnicka – Przewodnicząca 

Bogdan Karczyński – Członek 

Sławomir Zabrocki - Członek 

 

Radni przystąpili do głosowania. 
 
Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej odczytał protokół z przebiegu głosowania. 
 
Radni jednomyślnie 15 głosami „za” przyjęli kandydaturę Pani Anny Derra na 
ławnika sądowego w Sądzie Okręgowym w Gdańsku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 

 

b) wyrażenia zgody na dzierżawę gruntów i budynków w Lubieszynie stanowiących  

własność gminy Liniewo 

 

Sekretarz – w projekcie uchwały należy skreślić w§ 1 i §2 należy skreślić zapis mówiący o 

czasie dzierżawy na okres 10 lat. W kompetencjach Rady Gminy jest wyrażenie zgody na 

dzierżawę, Rada nie może określać czasu trwania tej dzierżawy. Gdyby taki zapis pozostał 

w uchwale wydział organizacji i nadzoru województwa pomorskiego odrzuciłby tę 

uchwałę. 

 

Łucja Rudnicka – jak zamierza Pan wprowadzić przyjazną atmosferę w ośrodku, aby 

przyciągnąć pacjentów. Zaczyna Pan od zwolnień i redukcji etatów. 

 

Bartosz Kotas – musimy wprowadzić oszczędności, żeby zrealizować pewne inwestycje. 

Wymagania NFZ stale rosną, a finansowanie ciągle stoi w miejscu. Musimy regulować 

wydatki i  efekty już są widoczne mamy odremontowane pomieszczenia inwestujemy w 

sprzęt medyczny, nowe kontrakty na świadczenia. Nie można liczyć na wiele, ale za każdą 

inwestycję wzrasta nam liczba punktów a przez to finansowanie. 

 

Stanisław Burek – życzymy sobie żeby współpraca z nowym kierownikiem układała się 

tak jak ze starym. Chciałbym się dowiedzieć jak nowy kierownik podejdzie do wycinki 

drzew koło ośrodka? 

 

Tadeusz Kotas – redukcja etatów zmiana zakresów czynności i obowiązków są opisane w 

zaleceniach NFZ. 
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Bartosz Kotas – na terenie ośrodka wycięte wszystkie drzewa, zrobiliśmy to dla 

mieszkańców, aby mieli gdzie swoje auta stawiać. Rosną 3 drzewa, ale stoją na terenie 

gminnym. 

 

Tadeusz Kotas -  chciałbym wiedzieć jaka jest procedura zgody sąsiadów na wycinkę tych 

drzew. 

 

Jerzy Bałachowski – chciałbym podziękować za współpracę p. Tadeuszowi Kotas, synowi 

życzymy także dużo powodzenia w pracy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę (jeden radny nie Bral udziału w 
głosowaniu) 
 

Bartosz Kotas – dziękuję za takie głosowanie, cieszymy się, że udało nam się rozwinąć 

zakres naszych usług, bo to jest wszystko dla naszych mieszkańców. 

 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletnie Prognozie Finansowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 

d) zmian w budżecie gminy 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletnie Prognozie Finansowej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 



6 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 

 

Ad. 9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – lampy – jest problem z firma, musimy wystosować mocniejsze pismo do prezesa 

Energii. Wasze interpelacje są jak najbardziej zasadne, niestety nasi ludzie nie mogą 

wdrapywać się na slupy, podejmiemy kroki prawne, 

- furtka na palcu zabaw w Lubieszynie – kieruję tę sprawę pod rozwagę radzie soleckiej 

my nie możemy po raz któryś z kolei kupować furtki w to samo miejsce, 

- zabawki na placu zabaw w Starym Wiecu – zabawki bez atestu nie powinny być 

stawiane na publicznym placu zabaw, nie możemy brać odpowiedzialności za to co może 

się tam stać w przyszłości, 

- zakup samochodu dla GOPS – samochód wiąże się z kosztami paliwa,  ubezpieczenia, 

dobrze sobie radzimy i nie wpłynął do mnie żaden wniosek, że jest jakiś problem z tym. 

 

Sekretarz – autobusy – wysyłamy do nich pisma i w odpowiedzi dostajemy wyliczenie 

dofinansowania z informacja, iż kurs przewożący 1 – 2 osób jest nieekonomiczny. Nie 

wiemy co z tym zrobić. Oni liczą na zyski. 

 

Piotr Piwowarczyk – drzewa w Lubieszynie – o wycince na gruntach gminnych decyduje 

Starosta, musimy się spotkać zobaczyć jakie to drzewa i zrobić zdjęcia. 

 

Krystian Breski  - postawienie znaku ograniczającego prędkość – stawianie kolejnych 

znaków to nie jest rozwiązanie, bo musimy się zastanowić czy to znak nie spełnia swojej 

funkcji czy kierowcy jeżdżący tamtędy nie stosują się do ograniczeń, a jeżdżą tam tylko 

mieszkańcy Lubieszyna i Gminy, 

- prace społecznie użyteczne – nie ma możliwości złożenia wniosku na prace społecznie 

użyteczne w zimie. Wnioski na prace użytecznie społeczne składane są do 15 grudnia i 

ruszają po wszystkich formalnościach, w sprawie odśnieżania musimy skonsultować się z 

ZDP, 

- zjazd z drogi wojewódzkiej w Iłownicy – otrzymaliśmy pismo od ZDW w sprawie 

samowolnego wykonania odwodnienia, nic o ty nie wiedzieliśmy i zostało wszczęte 

postępowanie, 

- most w Iłownicy – wykonamy to przy okazji remontu w Lubieszynie, 

- wycięcie pni – również wykonamy to w tym samym czasie co Iłownicy. 

 

Wójt – sprzedaż remizy w Lubieszynie -  nie było nikogo zamiarem, żeby kogokolwiek 

pomijać, zwróciłem się do Rady Sołeckiej jako do przedstawicieli społeczności, jest tam 2 

strażaków, którzy mogą podać swoje stanowiska, będziemy na ten temat jeszcze 

rozmawiać, 
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- palenie sklejek – zwrócimy na to uwagę, porozmawiamy z właścicielem 

przedsiębiorstwa jakie jest ich stanowisko, bo wszystko można spokojnie załatwić, a jak nie 

to wejdziemy na drogę pisemną, 

- musimy zastanowić się czy taki układ sesji nam odpowiada są zadawane pytania potem 

odpowiedzi, powinniśmy zastanowić się nad tym szerzej, aby każdy mógł przedstawić 

swoje pomysły o omówić. 

 

Stanisław Burek – dzieci nie znają się na znakach drogowych, drugą sprawą jest to, że 

rośnie na skrzyżowaniu zbyt wysoki żywopłot, trzeba coś zrobić aby zabezpieczyć 

dzieciaki, jak nie znak to może położyć garb poprzeczny. 

 

Ad.10 
Wolne głosy i wnioski 
 

Piotr Piwowarczyk – czy farma wiatrowa powstanie? Tego nie wiem . W maju  wystąpiła 

z wnioskiem   o wydanie pozwolenia na budowę. Po uzupełnieniu braków we wniosku 

postępowanie zawieszono. Gdy postępowanie zostanie odwieszone Starosta będzie mógł 

wydać pozwolenie. Sprawa rozpoczęła się od uchwalenia planu miejscowego w 2003r. i 

wydania decyzji środowiskowej w 2008r., która stała się ostateczna. W trakcie prac nie 

było zdanych uwag aż do poprzedniego roku próbuje się podważyć plan miejscowy. 

Wpłynęły skargi na niezgodność planu miejscowego ze Studium Uwarunkowań. 

Twierdzono, że w studium nie było mowy o wiatrakach.  Taka informacja była w zeszycie 

infrastruktury technicznej, który był załącznikiem do Studium. Ale próbowano to 

podważyć twierdząc, że zeszyt infrastruktury nie był przedmiotem uchwalenia. Jeden 

radny tamtej kadencji złożył pismo, w którym stwierdził, że nic o tym nie wiedział. Plan 

miejscowy musi być zgodny ze Studium i urbanista wykazał, że tak jest. Zostały 

przedstawione dowody, że radni wiedzieli, że studium dotyczy również wiatraków. W 

najbliższy piątek będzie podjęty wyrok sadu w sprawie uchwały. Do decyzji środowiskowej 

również nie było żadnych uwag ani wniosków. 24 listopada 2010r. płynął wniosek do SKO 

o stwierdzeniu nieważności tej decyzji. Sprawa toczyła się do 11 października 2011r.. Jest 

to decyzja ostateczna odmawiająca zaskarżenia naszej decyzji środowiskowej. Zarzutów 

do decyzji było 16. W jednym przypadku uznano, że decyzji była wykonana pobieżnie, ale 

zgodnie z prawem, pozostałe zarzuty uznano za bezzasadne. Jest możliwość dalszego 

odwołania, czekamy na wyrok w sprawie planu miejscowego. Wojewoda nie dopatrzył się 

naruszenia prawa.  

 

Ryszard Kruszyński – czy można wiedzieć jaki radny napisał tę informację? 

 

Piotr Piwowarczyk – nie jestem upoważniony na odpowiedź w tej sprawie. 

 

Przewodniczący poinformował radnych, ze dyrektor Biblioteki przyniósł informację 
o działalności placówki, ale zostanie ona przeniesiona na sesję w grudniu. 
 

Pani Gabriela Borowicka podziękowała za bezpłatne udostępnienie autobusu oraz 
zaprosiła na konferencje w sprawie uprawy ziemniaków. 
 

Stanisław Narloch – projekt stawek podatku rolnego przewiduje 200% wzrostu podatku 

rolnego. My jako członkowie Izb Rolniczych mamy prośbę do przewodniczących komisji, 

aby czasami też zapraszali nas na komisje, w których będą omawiane sprawy rolne. 
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Dziękuję za zaproszenie na spotkanie KGW, było to wszystko bardzo dobrze 

zorganizowane, odbyły się super występy, podziękowania dla p. Wójta za wsparcie KGW. 

 

Benedykt Knitter – co się dzieje w Poczcie Polskiej z rentami KRUS? 

 

Wójt – prawdopodobnie był  jednorazowy incydent,  już teraz będzie po staremu.  

 

 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.00 

 
 
 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 

 


